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        Kołobrzeg, dnia 2 września 2021 r. 
BRM.0002.39.2021.K 
 

Protokół Nr 39/2021 
 
z XXXIX sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 2 września 2021 r. o godz.11:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 2 września 2021 o godz. 11:00, a zakończono  
o godz.11:35 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz.1372), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło 

budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXXIX sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 38/2021 z XXXVIII sesji, która odbyła się w dniu 28 lipca 2021 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący przywitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  
1. BARWINEK Kamil 
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2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. GROTTO Małgorzata 
7. HOK Adam 
8. KALINOWSKI Jacek 
9.KIEŁKOWSKI Przemysław 
10. LEWANDOWSKI Piotr 
11. PARUS Wiesław 
12. PLEWKO Krzysztof 
13. RZEPKA Piotr 
14. TRAFAS Agnieszka 
15. WOŹNIAK Jacek 
16. Izabela Zielińska 
 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach o godz. 11:00 w sesji uczestniczy 16 
radnych. Radni nieobecni usprawiedliwieni: Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata – Woźniak, 
Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki i Łukasz Zięba. Jest to wymagane quorum, by obrady były 
ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekt uchwały  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXIX sesji.   
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 
przeszedł do punktu 2 porządku obrad. 
 

Punkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę. 

Projektodawcą uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił Radzie projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem. Do projektu uchwały został dołączony projekt odpowiedzi na skargę. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera treść odpowiedzi 
na skargę i będzie głosował za podjęciem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie zgadza się  
z argumentem przedstawionym przez skarżącego w skardze i poprze projekt uchwały 
wraz załączonym do niego projektem odpowiedzi na skargę. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczącego Klubu, który przekazał, że Klub nie zajmował się 
projektem uchwały i każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Izabela 

Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Woźniak 

NIEOBECNI (5) 

Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIX/560/21 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Szczecinie skargi wraz z aktami sprawy i odpowiedzią na skargę. 

 

Punkt 3 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania do Prezydent Miasta Kołobrzeg. 
Pan radny Bogdan Błaszczyk zgłosił ustną interpelację w sprawie ulicy Strzeleckiej, na której 
znajduje się piwnica po byłej kotłowni, gdzie na dachu rosną już brzozy, a wokół budynku 
rosną krzewy, które bardzo się rozrosły i wystają na chodnik. Kiedy parkują samochody 
trudno przejść po tym chodniku. Pan radny poprosił o interwencję w tej sprawie. 
 
Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył zapytanie w sprawie nagród finansowych na rzecz 
prezesów spółek miejskich i ich wysokości i podwyżek wynagrodzeń dla pozostałych 
pracowników.   
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył zapytanie w sprawie schroniska dla zwierząt. 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie procedury zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg – obszar od 
Ronda im. Jerzego Patana do Rzeki Parsęty. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że w sprawie schroniska dla zwierząt trwają 
konsultacje społeczne. Na pozostałe zapytania odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 
 
Punkt 4 – Wolne wnioski i informacje 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Rewizyjna pismem z dnia 24 sierpnia  
2021 r. zwróciła się z wnioskiem o zlecenie przeprowadzenia kontroli problemowej  
w zakresie procedury wyboru obsługi prawnej dla Gminy Miasto Kołobrzeg w latach 2018 – 
2021 (pierwsze półrocze), ze szczególnym uwzględnieniem wyboru podmiotu świadczącego 
usługi w zakresie pomocy prawnej poprzez prowadzenie na rzecz lokalnych przedsiębiorców 
oraz mieszkańców Gminy Kołobrzeg bezpłatnych porad prawnych dotyczących możliwości 
prawnych udzielania pomocy publicznej – w ramach Kołobrzeskiego pakietu pomocy dla 
przedsiębiorców związanych z wystąpieniem COVID-19. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zlecenie Komisji Rewizyjnej 
przeprowadzenia kontroli problemowej w zakresie procedury wyboru obsługi prawnej dla 
Gminy Miasto Kołobrzeg w latach 2018 – 2021 (pierwsze półrocze) ze szczególnym 
uwzględnieniem wyboru podmiotu świadczącego usługi w zakresie pomocy prawnej poprzez 
prowadzenie na rzecz lokalnych przedsiębiorców oraz mieszkańców Gminy Kołobrzeg 
bezpłatnych porad prawnych dotyczących możliwości prawnych udzielania pomocy 
publicznej – w ramach Kołobrzeskiego pakietu pomocy dla przedsiębiorców związanych z 
wystąpieniem COVID-19: 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogdan Błaszczyk 
 
NIEOBECNI (5) 
Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek i 
zleciła Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli problemowej w zakresie 
procedury wyboru obsługi prawnej dla Gminy Miasto Kołobrzeg w latach 2018 – 2021 
(pierwsze półrocze), ze szczególnym uwzględnieniem wyboru podmiotu świadczącego 
usługi w zakresie pomocy prawnej poprzez prowadzenie na rzecz lokalnych 
przedsiębiorców oraz mieszkańców Gminy Kołobrzeg bezpłatnych porad prawnych 
dotyczących możliwości prawnych udzielania pomocy publicznej – w ramach 
Kołobrzeskiego pakietu pomocy dla przedsiębiorców związanych z wystąpieniem 
COVID-19. 
 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Wójtowie i Przewodniczący Gmin z terenu Powiatu Kołobrzeskiego przesłali do 
wiadomości Rady Miasta pismo adresowane do Prezydent Miasta dot. ustalenia 
granic aglomeracji na dotychczasowym obszarze, czyli wszystkich gmin objętych 
działalnością Spółki MWiK Kołobrzeg. 

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia 27 sierpnia 2021 r. 
przekazał do Rady Miasta informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg i Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 

 Prezydent Miasta przekazała do wiadomości Rady Miasta: 
- Zarządzenie Nr 84/21 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 30 lipca 2021 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.; 
- Zarządzenie Nr 85/21 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 6 sierpnia 2021 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
- Zarządzenie Nr 88/21 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 20 sierpnia 2021 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

 W dniu 26 sierpnia 2021 r. do Biura Rady wpłynęło pismo Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie zawierające informację o ponownym zbadaniu przez 
Kolegium RIO uchwał Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 25 marca 2020 r. i uchwały  
z dnia 6 maja 2020 r. dot. gospodarowania odpadami komunalnymi. Powyższe pismo 
zostało przesłane do Radnych drogą elektroniczną. Przewodniczący poinformował, 
że wystąpił do Pani Prezydent Miasta o przedstawienie stanowiska w tej sprawie. 
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 Prezydent Miasta w dniu 31 sierpnia 2021 r. przedłożyła do Rady Miasta Informację  
o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za pierwsze półrocze  
2021 r.  

 Miejskie Wodociągi i Kanalizacja” Sp. z o.o. w Kołobrzegu pismem z dnia 26 sierpnia 
2021 r. przesłała do Rady Miasta projekt regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków. Zgodnie z art.19 ust.1 ustawy z dnia 7 czerwca 2021 r.  
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków na tej 
podstawie zostanie przygotowany projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Powyższe pismo zostało 
skierowane do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Komunalnej. 

 
 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 11 sierpnia 

2021 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XXXVIII/545/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 lipca 2021 r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Przedszkola Miejskiego Nr 4  
w Kołobrzegu – poz. 3590 

 Uchwała Nr XXXVIII/557/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 lipca 2021 r.  
w sprawie zniesienia jednostek pomocniczych na terenie miasta Kołobrzeg – 
poz. 3591. 
Powyższe uchwały weszły w życie 26 sierpnia 2021 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 19 sierpnia 
2021 r. poz. 3644 została ogłoszona Uchwała Nr XXXVIII/546/21 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla Osób Bezdomnych w Kołobrzegu. 
Uchwała wejdzie w życie 3 września 2021 r.  
 

 Zgodnie z harmonogramem, kolejna 40 sesja jest zaplanowana w dniu 29 września 
2021 r. 

 
W tym punkcie porządku obrad w dyskusji według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko, który zabrał głos w sprawie pisma Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie dotyczącego: 
- Uchwały Nr XX/298/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 25 marca 2020 r. w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
i ustalenia stawki tej opłaty oraz wolnienia w części z opłaty. 
- Uchwały Nr XX/300/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 25 marca 2020 r. w sprawie 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w 
granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej 
- Uchwały Nr XXII/312/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 6 maja 2020 r. zmieniającą 
uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 
nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków  
i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, która 
przekazała, że Prezydent Miasta planuje spotkanie z Przewodniczącymi Klubów 
Radnych w tej sprawie. 

 Pan radny Jacek Woźniak, który powiedział;, że tą sprawą należy się szybko zająć 
Pan radny nawiązał również do pisma Wójtów i Przewodniczących Rad Gmin  
z terenu Powiatu Kołobrzeskiego dot. ustalenia granic aglomeracji na 
dotychczasowym obszarze, czyli wszystkich gmin objętych działalnością Spółki MWiK 
Kołobrzeg. 
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 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

Punkt 5 – Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXIX sesję 

Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg: Piotr Lewandowski 

 

Osoba sporządzająca protokół: Danuta Nowak 


